



Protokoll styrelsemöte 17 januari 2024

Tid: 17 januari 2024 kl.10.00-16.00

Plats: Magnus Ladulåsgatan 63A, Stockholm

Närvarande: Mats Pilhem, Birgit Román, Rober Uitto, Peter Carlsson, Roger Wärn, Thomas Nilsson, HansOlov Furberg, Annica Wallenborg, Sofia Magnusson, Jenny Elander Ek, Lisa Rosander

**1. Mötets öppnande**

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

**2. Val av justerare**

Lisa Rosander valdes som justerare.

**3. Godkännande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkändes med två övriga punkter.

**4. Föregående protokoll**

**Beslut:**

Innan vi avsätter medel från OFI:s bankkonto till ett konto eller fond med längre bindningstid som ger en bättre avkastning, låter vi detta verksamhetsår gå för att sedan göra en bedömning om belopp som vi eventuellt kan avsätta.

Robert Uitto ansvarar för att skriva en ny text på Facebook och Instagram om föreningen OFI.

**5. A) Ekonomi – avstämning av balans- och resultatrapport tom 31 december**

Vi har ett underskott på -247 000 kr på årsbasis men medel från FHF:s konto kommer att föras över på cirka 600 000 kronor.

**B) Förslag budget2024 till årsmötet. Se bifogad fil**

**Beslut:** Styrelsen föreslog en budgetpost för hyra av konferenslokaler för föreningens vår- och höstmöte samt för förtroendemannautbildning som ska erbjudas under 2024 vilket godkändes. Ny reviderad budget bifogas som kommer att ges som förslag för beslut på årsmötet den 15 mars.

**6. Verksamhetsrapport från presidiet;**

Information från Ordförandeöverläggning 15 januari:

**- Folkbildningsrådets Budgetunderlag 2025–2027**

Underlaget är väldigt välskrivet och anger en tydliga ståndpunkter och de inspel som OFI gav under mötet var bland annat att formulera en något mer tydlig och skarp skrivning när det gäller Arbetsförmedlingens ansvar att jobba med Studiemotiverande folkhögskolekurs och Etableringskurs. Vi vill också att man betonar vilka konsekvenser det innebär om man inte får mer pengar till folkhögskolorna på ett antal områden men särskilt för deltagare med funktionsnedsättning.

### - Översyn av statsbidragssystem för folkhögskolorna – diskussionsunderlag

Diskussion: styrelsen diskuterade representationen från medlemsorganisationerna på de planerade samråden.

**Beslut:** Styrelsen lade informationen till handlingarna

### - Årsrapportering granskningar och studerandeärenden 2023

Diskussion: 23 ärenden för folkhögskolan under 2023, många avskrivs dock efter granskning. Det kommer sannolikt att bli tydligare skrivningar i revisionen av statsbidragsreglerna. OFI får rapport två gånger per år och meddelar respektive förvaltning eftersom FBR kommunicerar direkt med skolorna.

**Beslut:** Styrelsen lade informationen till handlingarna

### - Ev. ansökan om medel från EU-finansieringsprogrammet CERV.

Folkbildningsrådet ser vissa möjligheter att söka medel via CERV.

**Beslut:** OFI ställer sig positiva till att FBR gör en ansökan.

### - Ev. medverkan vid Bok & Bibliotek 2026

Bok och bibliotek kommer att ha bildning som tema 2026. Kostnad för medverkande runt 500 000 kronor.

**Beslut:** Styrelsen lade informationen till handlingarna och uppmanar FBR att undersöka vilka andra aktörer som kommer att medverka och i den kontexten bedöma om folkbildningen ska vara med.

### - Träff med folkbildningsutredningen/Christer Nylander 13 februari

Ordförande och verksamhetschef är inbjudna till mötet.

**Beslut:** OFI understryker vikten av att Folkbildningsrådet fortsätter ha sin nuvarande roll.

Diskussion om risken att det breda bildningsuppdraget utarmas till förmån för yrkesutbildningar och att kultursyftet försvagas. I skärningspunkten mellan konst, kultur och yrkesutbildningar hittar vi bildningsmiljön.

### 7. Dialog: VP2024 utkast 3

**Beslut:** Styrelsen beslutade att tydliggöra OFI:s ambitioner i samverkansorganet runt utbildningsformen folkhögskola punkt 3. I de arbetsgrupper och styrgrupper som tas upp ska Folkbildningsrådets expertgrupp tas bort. Verksamhetschef får i uppdrag att redigera och ny version bifogas som utkast 4 som förslag till beslut på årsmötet.

### 8. Rapporter från arbetsgrupper, referensgrupper, styrgrupper och samrådsorgan

Inga rapporter har inkommit.

### 9. SWOT-analys

Styrelsen genomförde en SWOT-analys utifrån utskickat PM om tankar kring att slå ihop organisationerna OFI, RIO och FSO.

#### **Beslut:**

Verksamhetschef tillsammans med Lisa Rosander och Mats Pilhem sammanställer resultatet av den genomförda SWOT-analysen. Arbetsgruppen förbereder för att ta upp frågan och

arbeta vidare med den vid kommande möte.

## 10. Övriga frågor

Verksamhetschefen informerade styrelsen att kallelsen till årsmötet till förtroendevalda gick ut för sent, enligt stadgarna ska de gå ut tolv veckor i förväg men de förtroendevalda fick kallelsen den 16 januari, det vill säga nio veckor i förväg.

På initiativ av HansOlov Furberg diskuterade vi om man i översynen av statsbidragen ska ha med en skrivning om att folkhögskolor jobbar med att tillgängliggöra entreprenörskap och entreprenöriellt lärande för våra deltagare på många av våra kurser. Idag saknas det helt i villkoren. HansOlov informerade styrelsen om det ESF-projekt som region Västernorrlands alla folkhögskolor nu jobbar med och i det sammanhanget lyftes denna fråga.

**Beslut:** HansOlov Furberg funderar på en skrivning angående en skrivning om entreprenörskap och entreprenöriellt lärande men styrelsen vill vara tydlig med att det i de nya statsbidragsvillkoren inte ska föreslås som ett krav/ villkor för att få statsbidrag.

## 11. Nästkommande möte och mötesdatum framåt

20 februari 08.15-09.15 på Teams

14 mars kl.12-20 förmöte inför vårmöte och årsmöte i Stockholm

15 mars kl.10-16 vårmöte och årsmöte i Stockholm

## 12. Mötets avslutande

Datum:

Datum:

Ordförande Thomas Nilsson

Justerare Lisa Rosander

Datum:

Sekreterare Annica Wallenborg

**Signature:** *Annica Wallenborg Flynn*  
Annica Wallenborg Flynn (Jan 31, 2024 12:35 GMT+1)

**Email:** annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se

**Signature:** *Thomas Nilsson*  
Thomas Nilsson (Jan 31, 2024 13:42 GMT+1)

**Email:** thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se

**Signature:** *Lisa Rosander*  
Lisa Rosander (Feb 2, 2024 15:54 GMT+1)

**Email:** lisa.rosander@kavesta.fhsk.se












# Protokoll 17 januari 2024

Final Audit Report

2024-02-02

Created:	2024-01-31
By:	Annica Wallenberg Flynn (annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se)
Status:	Signed
Transaction ID:	CBJCHBCAABAAh0ib0sgOWAGkIkKguA4Slf66vxjyzGMV

## "Protokoll 17 januari 2024" History

-  Document created by Annica Wallenberg Flynn (annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se)  
2024-01-31 - 11:33:11 AM GMT
-  Document emailed to Annica Wallenberg Flynn (annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se) for signature  
2024-01-31 - 11:33:14 AM GMT
-  Document emailed to Thomas Nilsson (thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se) for signature  
2024-01-31 - 11:33:15 AM GMT
-  Document emailed to Lisa Rosander (lisa.rosander@kavesta.fhsk.se) for signature  
2024-01-31 - 11:33:15 AM GMT
-  Email viewed by Annica Wallenberg Flynn (annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se)  
2024-01-31 - 11:35:30 AM GMT
-  Document e-signed by Annica Wallenberg Flynn (annica.wallenberg@sverigesfolkhogskolor.se)  
Signature Date: 2024-01-31 - 11:35:56 AM GMT - Time Source: server
-  Email viewed by Thomas Nilsson (thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se)  
2024-01-31 - 12:41:22 PM GMT
-  Document e-signed by Thomas Nilsson (thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se)  
Signature Date: 2024-01-31 - 12:42:12 PM GMT - Time Source: server
-  Email viewed by Lisa Rosander (lisa.rosander@kavesta.fhsk.se)  
2024-02-02 - 2:54:04 PM GMT
-  Document e-signed by Lisa Rosander (lisa.rosander@kavesta.fhsk.se)  
Signature Date: 2024-02-02 - 2:54:33 PM GMT - Time Source: server
-  Agreement completed.  
2024-02-02 - 2:54:33 PM GMT